

Almosafer

- Book a hotel and enjoy an instant 5% discount on your current booking along with 10% of your booking amount back into your Almosafer Wallet to be used on future bookings.
- Book a flight, package, activity or rental car with Almosafer and get 10% of your booking amount back into your Almosafer Wallet to be used on future bookings.
- The offer will be applied when you enter the voucher code VISA21 and click on 'Apply' upon checkout.
- If you're signed in while booking, you'll receive the Wallet points for hotel & flight bookings immediately after completing the booking. See Almosafer's Wallet page for more info.
- There is no minimum spend for this offer.
- Offer valid for Visa credit, debit and prepaid card holders only.
- Sale period: Up to 31 July 2021
- Stay & travel period: Open with no blackout dates
- The offer is valid for two bookings per product (per customer): hotel, flight, activity, package and car rental.
- The offer is only valid on bookings that are paid for immediately.
- Wallet points cannot be redeemed on 'Pay later' hotel bookings.
- The offer is not applicable on bookings paid for using Apple Pay.
- The offer is valid across all Almosafer KSA omni-channel touchpoints, including web, app, call centre, WhatsApp and across retail branches.

- احجز إقامة فندقية واحصل على خصم فوري 5% من قيمة حجزك الحالي بالإضافة إلى 10% كنقاط في محفظة المسافر تستخدمها في حجوزاتك المستقبلية معنا.
- احصل على 10% من قيمة حجزك كنقاط في محفظة المسافر عند حجز رحلة طيران، باقة، نشاط أو استئجار سيارة مع المسافر .
- سيطبق العرض بعد إدخال الكود VISA21 في المكان المخصص لكود الخصم والضغط على "تطبيق" لإتمام حجزك .
- ستضاف النقاط إلى محفظتك مباشرة عند إتمام حجز الإقامة الفندقية أو رحلة الطيران في حال قمت بتسجيل الدخول خلال الحجز، يرجى الإطلاع على الصفحة الرئيسية لمحفظة المسافر للمزيد من المعلومات .
- لا يوجد حد أدنى للإففاق للاستفادة من هذا العرض .
- العرض متوفر فقط لحاملي بطاقات ميم الائتمانية، بطاقات الخصم والبطاقات المدفوعة مسبق .
- فترة العرض: لغاية 31 يوليو 2021.
- فترة السفر والإقامة الفندقية: مفتوحة بدون توقف .
- العرض متوفر لحجزين لكل (مستخدم): الإقامة الفندقية، رحلات الطيران، الأنشطة، الباقات وخدمة استئجار السيارات.
- العرض متوفر لخيار الدفع المباشر فقط .
- لا يمكن استبدال النقاط على حجوزات الفنادق بخيار " ادفع لاحق " .
- لا يسري العرض على الحجوزات المدفوعة بواسطة Pay Apple .
- العرض متوفر على شبكة المسافر متعددة القنوات في السعودية والتي تشمل الموقع الإلكتروني، التطبيق، مركز الاتصال، الواتساب وفروعنا المنتشرة في المملكة .

Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,
Telephone: 8001166336, Website: meem.com
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208
Licensed with number: 2007
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

- For hotels, the discount is applied to the total booking amount, excluding the city tax (if any).
- Earned points are valid for 6 months from the date of booking.
- To access your Wallet, you need to sign in to the Almosafer app or website.
- To redeem points, you must be signed in and your account must be verified.
- This offer can't be combined with any other promotion.
- When earning Wallet points with this offer, you are not eligible to earn Qitaf points. You also can't redeem Qitaf points.
- You must have the latest version of the Almosafer app to be able to use your Wallet.
- Bookings paid for using Wallet points are not eligible to earn Wallet points.
- You cannot use multiple voucher codes in a booking or earn Wallet points in conjunction with auto-applied discounts.
- Points are non-transferable and cannot be exchanged for cash.
- Almosafer reserves the right to amend or cancel this promotion at its sole discretion. Other hotel, flight, packages, activities, car rental and Wallet terms and conditions apply.

- للفنادق: يطبق الخصم على المبلغ الإجمالي للحجوزات، وهو لا يشمل ضريبة المدينة (إن وجدت).
- النقاط المكتسبة سارية لمدة 6 أشهر من تاريخ الحجز..
- للوصول إلى محفظة المسافر الخاصة بك، عليك تسجيل الدخول عبر تطبيق المسافر أو الموقع الإلكتروني .
- يتوجب عليك تسجيل الدخول إلى حسابك والتأكد من تفعيل مزايا الحساب لاستبدال نقاط محفظتك.
- لا يمكن دمج هذا العرض مع أي عرض آخر.
- عند اكتساب نقاط المحفظة، لا يمكنك الاستفادة من نقاط قطاف ولا يمكنك أيضاً استبدالها .
- تأكد من حصولك على آخر تحديث من تطبيق المسافر للتمكن من استخدام المحفظة .
- الحجوزات المدفوعة عبر نقاط المحفظة لا تؤهلك لكسب نقاط إضافية للمحفظة .
- لا يمكنك استخدام أكثر من كود خصم في الحجز الواحد أو استبدال نقاط المحفظة مع الخصومات التلقائية .
- نقاط المحفظة غير قابلة للتحويل ولا يمكنك استبدال قيمتها نقداً .
- تحتفظ المسافر بالحق في تغيير أو إلغاء هذا العرض وفقاً لتقديرها المطلق .
- تطبق شروط واحكام أخرى خاصة بالفنادق، رحلات الطيران، الباقات، الأنشطة، تأجير السيارات والمحفظة .

Gulf International Bank - Saudi Arabia

A Saudi closed joint-stock company with a capital of 7,500,000,000 commercial registration No. 1010155799, 7011289209 Al Kifah Tower, Dammam Khobar Highway, P.O. Box 39268, Dhahran 31942 – Kingdom of Saudi Arabia. Tel: +966 13 866 4000, Fax: +966 13 810 0607 / +966 13 810 0608 meem.com

Licensed by the Saudi Central Bank under number 2007 and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision.

بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال 7,500,000,000 سجل تجاري رقم 1010155799 ، 7011289209 ، برج الكفاح، طريق الدمام الخبر السريع، ص.ب. 39268، الظهران - 31942 المملكة العربية السعودية. هاتف: +966 13 866 4000 ، فاكس: +966 13 810 0607 / +966 13 810 0608 meem.com

مرخص لها من قبل البنك المركزي السعودي برقم ترخيص: 2007، وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.